
Kaupunginhallitus § 339 02.10.2017

Luvan antaminen määräaikaisen varastotyöntekijän palkkaamiseen

838/01.02.00/2017

Kaupunginhallitus 02.10.2017 § 339

Controller Riikka Söderlund:

Taustaa

Hankintatoimen ja keskusvaraston tulosalueen vuoden 2017 talousarvion
stra te gi se na tavoitteena on vaihtoehtoisten mallien selvittäminen hankinta-
ja varastotoiminnan osalta. Tähän strategiseen tavoitteeseen ei tulla pää-
se mään vuoden 2017 aikana vaan työ jatkuu vuonna 2018.

Vuoden 2017 aikana on selvitetty talousarvioon kirjatun operatiivisen ta voit-
teen mukaisesti sähköisten järjestelmien toimivuutta, ja sen perusteella on
luovuttu yhdestä sähköisestä tilausjärjestelmästä. Tämän johdosta on ti-
laus pro ses se ja suunniteltu uudelleen ja koko kaupungin henkilökuntaa
kou lu tet tu olemassa olevan tilausjärjestelmän käyttöön.

Tulosalueen tavoitteena on kuitenkin yhä enenevässä määrin siirtyä am-
mat ti mai seen ostamiseen. Kaupungin hankinnat on tarkoitus keskittää han-
kin ta toi meen, jolloin tulosalue hoitaa kaupungin yhteiset tar vi ke han kin nat
sekä niihin liittyvät osto-, varastointi- ja jakelurutiinit. Tällä toi min ta mal lil la
pyritään vapauttamaan muun henkilökunnan työpanosta omiin pe rus teh tä-
viin sä.

Vuonna 2016 Ramboll Oy selvitti keskusvaraston toimintaa ja laaditussa
sel vi tyk ses sä todetaan, että oman keskusvaraston tilalle ei tällä hetkellä
ole toteuttamiskelpoista ratkaisua. Rambollin selvitystä on käsitelty kau-
pun gin hal li tuk ses sa 29.8.2016.

Henkilöstö

Keskusvarastolla työskentelee vakituisissa työsuhteissa varastopäällikkö
se kä varasto- ja hankintasihteeri. Hankintapäällikkö jäi eläkkeelle
1.12.2016. Tämä vakanssi täytettiin sisäisesti ja osa-aikaisesti kahden vuo-
den määräajaksi siten, että controllerin työajasta 40 % käytetään tu los alu-
een hallinto-, koordinointi- ja kehittämistehtäviin.

Kaupunginhallitus antoi 31.10.2016 § 353 luvan varastotyöntekijän (va-
kans si nro 1430102) täyttöluvan määräaikaisesti 1.11.2016 - 31.12.2017.
Mää rä ai kai suu den perusteena oli vuoden 2017 aikana laadittavat jat ko sel-
vi tyk set ja niihin liittyvä henkilöstöresursoinnin arviointi.

Tulosalueen vuoden 2017 kehittämistoimenpiteiden suunnittelussa ovat ol-
leet mukana sekä vakituinen henkilöstö että määräaikainen työntekijä. Ke-
hit tä mis toi men pi tei den loppuunsaattamiseksi tarvitaan vuoden 2018 ai ka na
vielä kaikkien merkittävää työpanosta, jonka ohella tulosalueen häi riö tön
toiminta ja asiakaspalvelu täytyy toteutua.



Lupa-anomus

Keskusvarastoon esitetään jatkettavaksi nykyisen määräaikaisen va ras to-
työ te ki jän tointa. Varastotyöntekijä on osallistunut toiminnan uu del leen or-
ga ni soin tiin ja prosessin kehittämiseen, ja nämä työt jatkuvat vielä vuon-
na 2018. Uudella henkilöllä aikaa menee perehtymiseen ja siten hen ki lö re-
sur soin nin arviointi kokonaisuudessaan vaikeutuu (myös hankintapäällikön
mää rä ai kai suus päättyy vuoden 2018 lopussa).

Vakanssin täytöllä ei ole taloudellista vaikutusta nykytilanteeseen. Vuo-
den 2018 talousarvioesityksessä on keskusvaraston kustannuspaikalla
mää rä ra hat kolmen vakanssin osalta.

Hallintojohtaja Riitta Luotio:

Puollan controller / vs. hankintapäällikkö Riika Söderlundin esitystä mää rä-
ai kai sen varastotyöntekijän palkkaamiseksi keskusvarastolle. Mää rä ai kai-
suu den perusteena oleva varaston uu del leen or ga ni soin ti ja hankinta- ja va-
ras to toi min to jen prosessien kehittäminen ovat kesken ja valmistunee
31.12.2018 mennessä.

Han kin ta toi mes sa on kyetty saavuttamaan merkittäviä säästöjä mm. yh dis-
tä mäl lä hankintapäällikön tehtävät controllerin tehtäviin määräaikaisesti se-
kä luopumalla Bos-ka ta lo gi jär jes tel mäs tä 1.10.2017 lukien. Säästöt ovat
vuo si ta sol la noin 140 000 €.

Varaston nykyinen hen ki lö kun ta on ammattiorientoitunutta ja ke hit tä mis ha-
kuis ta. Työyhteisön saumattomalla yhteistyöllä ja hyvällä "me-hengellä" on
ol lut huomattavaa merkitystä jo saavutetuissa kehittämistuloksissa.

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus myöntää hallintopalveluille luvan va ras to-
työn te ki jän määräaikaiseen palkkaamiseen 31.12.2018 saak-
ka.

KOKOUSKÄSITTELY:

Merkittiin, että henkilökunnan edustaja Marja-Terttu Paju oli
läs nä kokouksessa tämän asian käsittelyn ajan.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.


